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Referat: 

1. Godkendelse af referat 

Ingen kommentarer til referat fra seneste møde. 

 

2. Siden sidst 

Ny gynge til legeplads er blevet leveret og sat op. Balancebom er endvidere blevet repareret. 

 

3. Status af klagesagerne 

Vi har modtaget brev fra ankenævnet angående afgørelse i klagesagen. Alle indsigelser om 
kommunens behandling af sagen er blevet afvist. Klagen kan ikke ankes yderligere og sagen anses som 
afsluttet. Kortfattet gennemgang af sagsforløbet vil kommunikeres på kommende generalforsamling. 

 

4. Økonomi 

Lars gav kort status på vejfond og driftskonti. 3 mangler at betale kontingent for 2017, men ellers 
ingen specielle poster at fremhæve.  

 

5. Eventuelt 

Det blev aftalt at Børge bestiller 2 nye borde/bænkesæt til legepladsen.  

Børge foreslog at genoptage tidligere tradition for at give nye ejere i ejerlauget en velkomst gave i.f.m. 
generalforsamlingen. Børge vil gerne stå for denne opgave.  

Børge vil forespørge Svend Erik om tidligere forespørgsel til kommunen om bygge-linier. 

 



6. Næste møde 

Næste møde afholdes hos Finn d. 17. Januar 2018 

 

Lars Poulsen 

2017-10-11 


